
 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA   
CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
EL DIA 22 D’ABRIL DE 2010 
        
Membres assistents: 
Sr. Miguel Ensenyat Riutort 
Sr. Antonio Asensio Campoy 
Sr. Josep  Maria Ferra Terrasa 
Sr. Gaspar Sabater Nicolau 
Sr. Dolors Nadal Llinas 
Sr. Severiano Quevedo Mora 
Sr. Vicenç Vidal Matas 
Sr. Pere Trias Aulí 
Sr. Maria Francisca Ripoll Morell 
 
Membres que excusen la seva absència. 
Sr. Aina Maria Salom Soler 
Sr. Miquel Bernat Bosch 
 
 A la Vila d'Esporles, Comunitat Autònoma de les Illes Balears, essent les vint hores i 
trenta minuts  del dia  vint-i-dos d’abril de dos mil deu, es reuneix a la sala habilitada a tal efecte 
dins les dependencies municipals, en primera convocatòria, el Ple de la Corporació, sota la 
presidència del Batle, Sr. Miguel Ensenyat Riutort, i amb l’assistència dels senyors regidors que 
es relacionen a l’encapçalament, amb l’objecte de celebrar sessió extraordinària i en ella tractar 
els assumptes inclosos a l’ordre del dia, el qual fou degudament notificat. Assisteix com a 
Secretari la Sra. Maria Dolores Sureda Trujillo. 
 
 
MODIFICACIO CONTRACTE OBRA “REFORMA I AMPLIACIO DE LA FABRICA DE CAN 
FORTUNY I L’ANTIGA FARMÀCIA”.-  El Sr. Batle Miquel Ensenyat Riutort, dóna lectura a la 
següent: 

 
                                           P R O P O S T A 
 
 

Vista la proposta  tècnica motivada presentada pel director facultatiu de l’obra 
REFORMA I AMPLIACIÓ DE LA FABRICA DE CAN FORTUNY , d’acord amb l’art. 217 de la 
llei 30/2007, de 30 d’octubre de contractes del sector públic pel present venc a proposar el 
ple el següent acord: 
 
   1.-Aprovar autoritzar el director facultatiu de l’obra Sr. Bartolomé Pons Iradiel per iniciar el 
corresponent expedient i redacció de les modificacions del projecte. 
   2.- Aprovar la proposta tècnica motivada efectuada pel mateix director de l’obra . 
   3.- Aprovar donar audiència al contractista, “ FERROVIAL AGROMAN S.A.” 

 
 Sotmesa a votació la proposta fou aprovada amb el següent resultat:  
 

- Cinc (5) vots a favor del PAS-PSM 
- Quatre (4) abstencions del PP. 

 
 El Sr. Severiano Quevedo, volgué fer constar que quan es va convocar el plenari 
l’expedient no era complert. 



 Així mateix demanà que el sobrant de diners a que havia fet referència el Sr. Batle , de 
on sortien. 
 
 El Sr. Batle explicà que del total del projecte “Esporles un Destí Turístic”, que hi havia 
una part que aportava l’ajuntament, en part del fons europeu etc. i un altre la Conselleria de 
Turisme i com sumant les activitats, contracte d’obres i demés despeses, encara hi havia un 
sobrant, d’uns 200.000 euros per arribar al total del projecte, que eren 4.000.000 milions 
d’euros, era part que es pensava utilitzar per fer el modificat. 
 
 El Sr. Severiano Quevedo demanà a la Secretaria pel certificat d’existència de crèdit. La 
secretaria respongué que efectivament, per part de la Conselleria de Turisme s’afirma que 
resta un sobrant i de les previsions inicials de l’ajuntament, també existeix un sobrant, per 
tant, es pot dir que hi ha existència de crèdit.   

 
 
   Un  cop examinats els punts assenyalats a l’ordre del dia, essent les vint hores i 
quaranta-cinc minuts, el Sr. Batle aixeca la sessió, i per fer-hi constar el que s’hi ha tractat, jo 
la Secretària en donc fe, i amb el seu Vist-i-plau estenc la present Acta al lloc i la data 
assenyalats a l’encapçalament. 
 
 Esporles, 22 d’abril de 2010 
 
 La secretària       Vist i plau 
           El batle  
 


